
 
 

Referat til bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: 31. marts 2025 kl. 18.30 på Comwell 

Tilstede: Stephanie, Jennifer, Jesper, Adam og Jacob  

Gæst(er):   

Referent: Stephanie  

Ordstyrer:    

 

1. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

Godkendt 

2. Konstituering af ny bestyrelse  

Her skal vælges en kasser, et tegningsberettiget medlem og evt. en næstformand.  

Jesper er valgt til kasser. Efter sommerferien er planen at Adam tager lige så stille over på 

kasser posten.  

Bestyrelsen har valgt ikke at have en næstformand.  

 

3. Orientering fra formand  

a. Velkommen til de nye medlemmer af bestyrelsen.  

Formanden vil gennemgå hvad vi arbejder med i bestyrelsen og hvordan vi arbejder.  

b. Beboer henvendelse ang. Et brækket håndled  

Der er en beboer, der er faldet og har brækket sit håndled. Bestyrelsen har 

undersøgt de konkrete forhold omkring ulykken og vender tilbage til beboeren med 

resultatet af undersøgelsen 

c. Borde/bænkesæt ved den nye legeplads  

Flintholm påbegynder arbejdet med flise belægning og borde/bænkesæt i starten af 

april. Der bliver i samme ombæring monteret en lille metalrutsjebane på jordvolden. 

Alt sammen sponsoreret af Flintholm Have&Anlæg  

d. Legepladsfest d. 25. maj 

Invitationer til legepladsfesten bliver sendt ud pr. mail hurtigst muligt.  



 
 

e. Billeder til hjemmesiden  

Bestyrelsen får taget billeder af bestyrelsesmedlemmerne til hjemmesiden. 

f. Generalforsamling 2026 

Generalforsamlingen 2026 kommer til at ligge mandag d. 23. marts kl. 19.30.  

 

4. Orientering fra kasserer 

   1 storparcel samt 28 parcelhuse mangler at betale kontingent.  

5. Opfølgning 

a. Generalforsamling  

Bestyrelsen retter henvendelse til Middelfart kommune med henblik på at få lavet en 

trafiktælling på Assensvej udfor Ørredvænget.  

6. Beslutning / Afstemning 

a. En vejbrønd mellem Tobisvænget og Sejvænget er stoppet, hvilket afstedkommer 

oversvømmelse i området 

Bestyrelsen har besluttet at Ronæs Entreprenør skal løse opgaven.  

b. Biodiversitetsfelter i den grønne kile mellem Sildevænget og Sperlingvænget  

Det udførte arbejde af Skrillinge Service er ikke tilfredsstillende. Der indhentes tilbud 

fra Flintholm Have&Anlæg på at få det udbedret.  

c. Forsikringer  

Der undersøges om bestyrelsen er optimalt forsikret  

d. GF’s fodboldmål flyttes  

Der blev diskuteret om fodboldmålene mellem Laksevænget og Langevænget skulle 

flyttes hen til en af legepladserne. Flertallet besluttede at de skulle blive stående.  

Der blev besluttet at bestyrelsen indhenter tilbud på at få opsat bænk samt nogle 

laurbær/kirsebær rundt om målene, så det indbyder til at må bruges af alle.  

e. Skal suppleant for bestyrelsen inviteres med til møder?  

Vi værdsætter at suppleanten vil søge fonde for os og tager rigtig gerne imod det. 

Bestyrelsen fastholder dog at suppleanter ikke skal deltage ved bestyrelsesmøder.  

f. Aftale med elektriker ang. Skift af pærer  

De sidste gange vi har fået udskiftet pærer har været bekostelig. Det undersøges nu 

om det er en fejl eller om vi skal skifte elektriker.  

 



 
 

7. Eventuelt 

 

8. Næste bestyrelsesmøde: 19. maj 2025   

 


